

Date: 19th September 2023.



Subject: Saudi National Day.

Day: Friday.

Date of Event: 22nd September, 2023.

Time: 07:15 am – 08:00 am

Venue: Crown Private School.

Objectives:

- To strengthen the brotherly relationship between the UAE and Saudi Arabia.
- To share with Saudi citizen their joy on National Day with great happiness.

Dear Parents:

On the occasion of the 93rd Saudi National Day which falls on Saturday, **the 23rd September, 2023**, we at Crown private school are pleased to congratulate the people of Saudi Arabia on their great day and have planned to present a special morning assembly and different class activities to celebrate the day.

The Kingdom of Saudi Arabia celebrates this day annually, and the UAE joins it in remembering the date of the unification of the Kingdom, corresponding to September 23 of each year, when the founding King Abdul Aziz issued in 1932 a royal decree stipulating the unification of the name of the state from the Kingdom of Hijaz and Najd and its annexes to the Kingdom of Saudi Arabia. Accordingly, this day is of great importance in the hearts of all Arabs, not just Saudis.

Under the slogan “We Dream and Achieve,” the General Entertainment Authority launched the identity of the 93rd Saudi National Day, the idea of which was inspired to match the projects of the Kingdom of Saudi Arabia’s Vision 2030.

Kindly note the following:

- Students are allowed to bring flags of Saudi Arabia and the UAE flag.
- Wear any outfit in green and white as a symbol of the Saudi Arabia flag.

Thank you for your support and cooperation.

Best Regards,

Dr. Kishor Pillai
Director/ Principal



التاريخ: 19 سبتمبر 2023.

الموضوع : اليوم الوطني السعودي.

اليوم: الجمعة.

تاريخ الاحتفال: 22 سبتمبر 2023.

التوقيت: 07:15 – 08:00 صباحًا.

المكان: المبنى المدرسي.

الأهداف:

- ◀ تعزيز العلاقات الأخوية بين البلدين الشقيقين.
- ◀ مشاركة الشعب السعودي أفرادهم في اليوم الوطني بسعادة غامرة.

أولياء الأمور الكرام:

بمناسبة اليوم الوطني السعودي الـ 93 الذي يصادف يوم السبت الموافق 23 سبتمبر 2023، يسرنا في مدرسة كراون الخاصة أن نهنيئ شعب المملكة العربية السعودية بيومهم الوطني، لقد خططنا لتقديم إذاعة صباحية خاصة وأنشطة صفية مختلفة للاحتفال بهذا اليوم.

إن المملكة العربية السعودية تحتفل بهذا اليوم سنوياً، وتشاركها دولة الإمارات استذكار تاريخ توحيد المملكة الموافق 23 سبتمبر من كل عام، عندما أصدر الملك المؤسس عبد العزيز عام 1932 مرسوماً ملكياً يقضي بتوحيد اسم الدولة من مملكة الحجاز ونجد وملحقاتها إلى المملكة العربية السعودية، وعليه فإن لهذا اليوم أهمية كبيرة في نفوس العرب كافة، وليس السعوديين فحسب..

تحت شعار “نحلم ونحقق” أطلقت الهيئة العامة للترفيه هوية اليوم الوطني السعودي 93، والتي استلهمت فكرتها لتتوافق مع مشاريع رؤية المملكة العربية السعودية 2030.

يرجى ملاحظة ما يلي:

- يسمح للطلبة بإحضار علم المملكة العربية السعودية بالإضافة إلى علم دولة الإمارات العربية المتحدة.
- ارتداء أي زي باللونين الأخضر والأبيض كرمز لعلم المملكة العربية السعودية.

نبارك لقيادة وشعب المملكة العربية السعودية اقتراب حلول اليوم الوطني 93.